Announcements
家事報告
1. Please note the small group meeting this week  請留意這星期的小組活動:

	7/18
	Wed
	8:00 pm
	English Prayer Meeting

	7/19
	Thu
	7:00 pm
	但以理團契 @ Jenny’s house

	7/21 
	Sat
	6:30 pm
	Marriage Adults Fellowship @ Wing & Selan’s house


2. Thank you for your offerings for the AZ missions trip.  We have met our goal!  Praise God for this achievement and please pray for our team according to the bookmark you received last Sunday.  Your prayers are vital to our success!

多謝您們對亞理桑那短宣的奉獻. 我們已經達到目標.  感謝主! 請用上星期的祈禱書籤來為亞理桑那短宣隊禱告.禱告對我們的事工很重要.
3. Budget update: the goal on offering for the first half of the year is $88,847.  The total offering is $61,854, which is $26,993 short.  Based on the actual expense, we are $10,136 short for the first half of the year.  Please pray for our church finance that we do not have to use the reserve.  The next congregation-wide budget update will be in August.  If you have questions or need a copy of the current statement, please contact Ed.
最新財政預算報導: 上半年奉獻目標是$88,847.  總奉獻是$61,854, 短缺 $26,993.  根據實際支出, 上半年現缺$10,136.  請為教會財政禱告, 不需要動用儲備金. 如有問題或需要一份財政報告請與Ed聯絡
4. There will be a camp organized by STM Chicago during the Labor Day weekend (8/31-9/02).  Please contact Irene Liem or David Wong for details.
在勞動節週末(8/31-9/2)芝加哥短宣佈道團將舉辦一個庭福音營. 詳情請與Irene Liem 或David Wong聯絡.
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	Year of Prayer   禱告年

	July 15, 2012
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	Call to Worship
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	Congregational Praise
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	Scripture Reading

讀經
	Psalm詩篇23:1-6
(第804頁)
	Worship Leader
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	Teaching

講道
	In the Lord we trust
信靠我主
	Rev Chi Lau
劉志全牧師

	
	
	

	Response Hymn

回應詩歌
	#49 I Just Keep Trusting the Lord
我只要信靠我主
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	Benediction
祝福
	
	Rev Chi Lau
劉志全牧師

	
	
	

	Doxology
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	Postlude

殿樂
	
	Pianist

司琴


Prayer Requests for July    七月祈禱事項
1. Pray that we may not be distracted from our focus of worship-service-spiritual growth-evangelism-loving one another. Pray for success in our ministry of the Gospel so that those who are being saved may be added to our number.  
祈求我們定睛在崇拜, 事奉, 屬靈長進, 傳福音, 彼此相愛. 祈求傳福音的事工成功, 好讓得救的人數增加.

2. Pray for our partners in the gospel throughout the world: Hurds in Taiwan, Browns in Taiwan, Hegdahls in India, FEBC in broadcasting to China, Go International in SE Asia and South and Central America. Pray that God may guard them against the Evil One and that God may establish the labor of their ministry.  
為我們在世界各落的福音伙伴禱告: 在台灣的Hurds及Browns, 在印度的Hegdahls, 遠東廣播往中國, 在東南亞及南及中美的Go Int’l. 求神保守他們敵對邪惡和建立他們的事工.

3. Pray for the elderlies and infirmed in our congregation. Pray for God's grace and strength on them as well as on their care-givers. 
為年長和身體軟弱的禱告.  求神賜他們恩典和力量和照顧他們的.

4. Pray for the pastor and lay-leaders of our church that we may serve with joy, humility and wisdom of the Lord, honoring, appreciating and encouraging one another. 
為牧師及教會領導禱告, 願我們樂於事奉, 謙卑和有神的智慧, 互相尊敬, 感謝和勉勵.
5. Please pray for the AZ mission team according to the bookmark you received last Sunday.  Prayer is important to the success of our work for God.
請用上星期的祈禱書籤來為亞理桑那短宣隊禱告. 禱告是對於我們的事工很重要. 
6. Pray for Pastor's busy schedule this summer with missions and the many evangelistic sermons he will be preaching.
為牧師的今年繁忙夏天禱告, 他將會領短宣隊往亞理桑那和許多佈道講道.

7. Pray for Pastor Tsoi and Mrs. Tsoi as they prepare for the Arizona mission and our 32nd Anniversary weekend.
請為蔡牧師和蔡師母禱告, 他們準備亞理桑那短宣和我們教會32週年紀念講道.
8. Pastor Snow, from Arizona has passed away.  Please pray for his wife Esther in these trying times.  Those that met Pastor Snow will miss him greatly for his examples of faith and sacrifice for our Lord and Savior.

亞理桑那的Snow牧師安息主懷. 請為Snow師母, Esther, 在受試煉的時候禱告.  那些認識Snow牧師的弟兄姊妹必會懷念他的信實和他為我們的救主犧牲
Offering and Attendance

奉獻及出席人
	Date
日期
	Offering   奉獻
	Worship Attendance    出席人數

	
	General

常費
	Building Cont’cy
建堂
	AZ
Mission
短宣
	English

英文
	Chinese

中文
	Combined

聯合
	Visitors

來賓

	6/17
	$1,295.00
	-
	$   233.00 
	34
	39
	-
	-

	6/24
	$1,435.00
	$ 20.00
	$   460.00
	-
	-
	74
	3

	7/01
	$   794.00
	-
	$   300.00
	-
	-
	76
	9

	7/08
	$3,043.00
	$200.00
	-
	-
	-
	70
	2


Meetings Schedule


聚會時間

	English Worship

英文崇拜
	Sunday 9:45 am  星期日上午九時四十五分
	English Prayer Meeting 
英文祈禱會
	Wed 8:00 pm

星期三晚上八時

	Chinese Worship

中文崇拜
	Sunday 11:00 am

星期日上午十一時
	Marriage Journey
家庭團契
	2 - Sat 7:00 pm

2星期六晚上七時

	Children Worship

兒童崇拜
	Sunday 9:45 am  星期日上午九時四十五分
	Married Adult Fellowship

伉儷團契
	3-Sat 6:30 pm
3星期六晚上六時半

	Chinese Sunday School 中文主日學
	Sunday 9:45 am  星期日上午九時四十五分
	Daniel Fellowship 
粵語但以理團契
	1,3 - Thurs 7 pm
1,3星期四晚上七時

	English Sunday School  英文主日學
	Sunday 11:00 am

星期日上午十一時
	Women Bible Study

婦女查經班
	Alt Sat 9:30 am
星期六早上九時半

	Youth Group 
青少年團契
	Alt Sat 7:00 pm
星期六晚上七時
	Choir Practice

詩班練習
	Sunday 8:00 am 

星期日上午八時


Worker List


崇拜事奉人員
	7/15/2012
	Combined  Worship   聯合崇拜

	Speaker 講員
	Rev Lau

	Translation翻譯
	Dorothy Chan, Julie Mui

	Worship Leader 主席
	David Wong, Linda Tam, Bessie Chau

	Instrumentalist 樂器司
	Francis Chiu, Richard Maxwell

	Ushers 司事
	Jenny To, Selan Chan

	Recording/Projection 錄音/投射
	Gary Mui / Bessie Chau

	Lunch Crew 午飯清潔
	Gary Mui, Julie Mui, Harri Leung

	

	7/22/2012
	Combined  Worship   聯合崇拜

	Speaker 講員
	Dr John Chang

	Translation翻譯
	Irene Liem, Brenda Jing

	Worship Leader 主席
	Dorothy Chan, Jonathan Chan

	Instrumentalist 樂器司
	Helen Chang, Travis Mui, Byron Mui

	Ushers 司事
	Angela Chan, Monte Chen

	Recording/Projection 錄音/投射
	Andy Moy / Jonathan Chan

	Lunch Crew 午飯清潔
	Chi Yuen Chan, Angela Chan, Jonathan Chan





7/22�
Dr John Chang�
�
7/29�
Mr. Igor Swiderski�
�
8/05�
Rev Chi Lau�
�
8/12�
Rev Timothy Fung�
�
8/19�
The Christian life is not an option  無選擇之餘�Eph 4:17-31  # 291   Take my life and let it be�
�
8/26�
Rev Chi Lau�
�









